



Canadian Ski Instructors' Alliance Appointment of New Managing Director

The National Board of Directors of the Canadian Ski Instructors' Alliance (CSIA) is pleased to announce the appointment of Mr. Perry Schmunk as our new Managing Director, effective November 27, 2018.

Perry joins the CSIA with over 30 years of senior leadership experience in both nonprofit and for profit organizations. Perry has held positions of management, marketing and business development within various organizations including Ski Banff-Lake Louise-Sunshine, Whistler Blackcomb, Tourism Tofino, Cactus Club Restaurants and Concert Properties.

Perry's major accomplishments include leading complex organizations, developing innovative business and marketing plans, creating shared vision and driving significant change with diverse stakeholder groups.

Perry has participated as a volunteer in both our regional and national CSIA Board of Directors and holds a CSIA Level 4 and CSCF\ACA Level 2 certification. He has been recognized with the Queen Elizabeth's Jubilee Medal for Community Service and received industry awards for his creativity and innovation. When he is not busy at work or on the snow skiing, he enjoys quality time with his three children, Susi, Owen and Oksana.

Welcome Perry!

The CSIA is a not-for-profit organization dedicated to the training and development of professional ski instructors in Canada. It is a federally recognized teaching institution that trains and certifies ski instructors to best serve its partners such as ski schools and the Canadian skiing public.



Alliance des moniteurs de ski du Canada Nomination d'un nouveau directeur général

Le conseil d'administration de l'Alliance des moniteurs de ski du Canada (AMSC) est heureux d'annoncer la nomination de M. Perry Schmunck au poste de Directeur Général, à compter du 27 novembre 2018.

Perry se joint à l'AMSC avec plus de 30 années d'expérience comme cadre supérieur au sein d'organisations sans but lucratif ainsi que l'industrie de l'hospitalité. Perry a occupé des postes de gestion, de marketing et de développement des affaires au sein de diverses organisations, dont Ski Banff-Lac Louise-Sunshine, Whistler Blackcomb, Tourisme Tofino, Cactus Club Restaurants et Concert Properties.

Les principales réalisations de Perry incluent la gestion d'organisations complexes, l'élaboration de plans commerciaux et marketing novateurs, la création d'une vision commune et la conduite de changements importants avec divers groupes de parties prenantes.

En tant que bénévole, Perry a participé aux conseils d'administration régionaux et nationaux de l'AMSC et détient les certifications AMSC Niveau 4 et FESC/ACA Niveau 2. Il s'est vu décerner la Médaille du jubilé de la reine Elizabeth pour son service communautaire et a reçu plusieurs prix de l'industrie pour sa créativité et son innovation. Lorsqu'il n'est ni au travail ni sur les pistes de ski, il aime passer du temps de qualité avec ses trois enfants, Susi, Owen et Oksana.

Nous souhaitons la bienvenue à Perry!

L'AMSC est un organisme sans but lucratif voué à la formation et au perfectionnement des professionnels de l'enseignement du ski au Canada. Il s'agit d'un établissement d'enseignement reconnu par le gouvernement fédéral qui forme et certifie les moniteurs de ski afin de mieux servir ses partenaires tels que les écoles de ski et le public canadien pratiquant le ski.